



(le texte français suit)

March 17, 2022

Good day,

Today, the Government of Canada announced that effective April 1, 2022 at 12:01 AM EDT, fully vaccinated travellers will no longer need to provide a pre-entry COVID-19 test result to enter Canada by air, land or water. For partially or unvaccinated travellers who are currently allowed to travel to Canada, pre-entry testing requirements are not changing.

Relevant information on the adjustments can be found at the following link:

- [Government of Canada will remove pre-entry test requirement for fully vaccinated travellers on April 1](#)

We look forward discussing the changes with you at the next opportunity.

Thank you,

Aviation Security

.....
Le 17 mars 2022

Bonjour,

Aujourd'hui, le gouvernement du Canada a annoncé qu'à partir de 0 h 1 HAE le 1er avril 2022, **les voyageurs entièrement vaccinés** n'auront plus à fournir un résultat de test de dépistage de la COVID-19 préalable à l'entrée au Canada par voies aériennes, terrestres ou maritimes. Pour **les voyageurs partiellement vaccinés ou non vaccinés** qui ont présentement la permission de voyager au Canada, les exigences préalables à l'entrée ne changent pas.

Les informations pertinentes sur ces ajustements sont disponibles aux lien suivants :

- [Le gouvernement du Canada retirera l'exigence relative au dépistage préalable à l'entrée pour les voyageurs entièrement vaccinés le 1er avril](#)

Nous serons heureux de discuter de ces changements avec vous à la prochaine occasion.

Je vous remercie,

Sûreté aérienne